
 

 

The California Public Utilities Commission (CPUC) is seeking input from your community!

California has set aggressive goals to reduce greenhouse gas emissions. A key way to meet those goals is 

through increasing the use of electricity as a transportation fuel. Electric utilities, including PG&E, have pro-

posed several programs to speed up the adoption of electric vehicles for personal use, as well as for mass transit 

agencies and large fleets for trucking and delivery services. The CPUC is looking for the public’s input on these 
proposed programs at an upcoming meeting in Richmond.

CPUC Commissioner Carla Peterman and staff will briefly outline the utilities’ proposals, then ask community 
members about their concerns and expectations. Here is your chance to have a say on the future of transporta-

tion in your community.

Electric Transportation: 
What does your community need?

What: Public meeting for input about “Transportation Electrification”
Who: For members of the general public

When: Wednesday, September 13, 2017 at 6 p.m.

Where: Council Chambers, Richmond City Hall, 

440 Civic Center Plaza, Richmond, 94804

Transit: Seven-block walk from Richmond BART, 

or use AC Transit line 72M.

Parking: Onsite.

Light refreshments and Spanish interpretation services will be provided.

Presented in collaboration with the 

City of Richmond.

Background: On January 20, 2017, Pacific Gas and Electric Company, Southern California Edison Company, and San Diego Gas & Electric Com-

pany each filed an application with the CPUC to request approval of a portfolio of investments in transportation electrification. The utilities filed the 
applications in response to Senate Bill 350. 

In total, the utilities have requested approximately $1 billion in funding to implement these proposals over several years. The majority of requested 
funding is to provide infrastructure to the medium- and heavy-duty sectors.



 

 

¡La California Public Utilities Commission (Comisión de Servicios Públicos de California) (CPUC) desea escuchar 

las opiniones de la comunidad!

California ha establecido metas agresivas para reducir los gases de efecto invernadero. Una clave para alcanzar esa 

meta es aumentar el uso de la electricidad como combustible de transporte. Los servicios públicos de electricidad, 

incluyendo a PG&E, han propuesto varios programas para agilizar la adopción de los vehículos eléctricos para uso 

personal, así como para los organismos de transporte público y las grandes flotas de camiones y servicios de flete. La 
CPUC solicitará la opinión del público sobre estos programas propuestos en una reunión próxima en Richmond.

La comisionada Carla J. Peterman y el personal de la CPUC delinearán brevemente las propuestas de los servicios 

públicos y luego les pedirán a los miembros de la comunidad que expresen sus inquietudes y expectativas. Esta es su 

oportunidad de participar en el futuro del transporte en su comunidad.

Transporte eléctrico:
¿Qué necesita nuestra comunidad?

Qué: Reunión pública para obtener opiniones sobre  

la “electrificación del transporte”
Quiénes: Para miembros del público en general

Cuándo: El miércoles, 13 de septiembre de 2017 a las 6 p.m.

Dónde: Sala del consejo, ayuntamiento de Richmond, 

440 Civic Center Plaza, Richmond, 94804

Transporte público: Deberá caminar siete cuadras desde el BART de Richmond o 

usar la línea 72M de AC Transit.

Estacionamiento: Disponible en el lugar.

Se servirán refrescos livianos y se ofrecerán servicios de interpretación al español.

Presentado en colaboración con la 

ciudad de Richmond.

Antecedentes: El 20 de enero de 2017, Pacific Gas and Electric Company, Southern California Edison Company, y San Diego Gas & Electric Com-

pany presentaron solicitudes a la CPUC para pedir la aprobación de una cartera de inversiones en la electrificación del transporte. Los servicios 
públicos presentaron las solicitudes en respuesta al proyecto de ley del senado 350.

En total, los servicios públicos han solicitado aproximadamente $1000 millones en fondos para implementar estas propuestas en el curso de varios 

años. La mayoría de los fondos solicitados es para proporcionar infraestructura para los sectores de uso mediano y pesado.


